東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 104/22-23 明日之鱟保母育成計劃 2022-2023 中期聚會

敬啟者:

為鼓勵學生將馬蹄蟹保育訊息推廣至校內及社區,參與飼養馬蹄蟹的學生需舉行最少一次馬蹄蟹 教育活動。因此,香港海洋公園保育基金將與四月舉辦「中期聚會」,讓各校參與學生能彼此交流, 及分享各校所舉辦之社區或校內宣傳和教育活動。有關外出活動之詳情臚列如下:

日			期:	四月二十九日 (星期六)
時			間:	下午 2:00 至下午 4:00
地			點:	香港城市大學健絡通演講廳 (BOC-LT-401)
集	合	時	間:	中午 12:00
集	合	地	點:	元朗地鐵站
解	散	時	間:	下午 5:30
解	散	地	點:	元朗地鐵站
費			用:	學生需自備當日之來回車費

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次外出活動,並於四月二十四日(星期一)將已填妥之通告 回條逕交林嘉駿老師,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與林嘉駿老師聯絡。

此致 貴家長

> 東華三院馬振玉紀念中學校長 GHs. C.V 東華三院 馬振玉 紀念中學 emorial Colle (陳妙霞)

二零二三年四月二十一日

<u></u>	
韦兹一院匡托工妇人由	· 與 · · · · ·

	术举二阮尚振玉纪念中学	斑 號 ・
	活動通告 104/22-23	
明日之	鱟保母育成計劃 2022-2023 中期	聚會
敬覆者:本人為 班學生 _	之家長,	已知悉上述通告之內容,並
□ 同意敝子弟參與有關活	動。	
□ 不同意敝子弟參與有關	活動。	
此覆		
東華三院馬振玉紀念中學		
		家長簽署:
		家長姓名:
	252	3.1 m// ₂ = 1.0
	学	生聯絡電話:
	家	· · · · · · · · · ·

二零二三年 日 請以 ✓ 表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 104/22-23

Juvenile Horseshoe Crab Rearing Programme 2022-2023 Midterm Seminar

21st April 2023

Dear Parents

"Juvenile Horseshoe Crab Rearing Programme" aims to increase students' knowledge and interest in the conservation of horseshoe crabs and promote it to the community. Therefore, students should design and hold at least one educational activity. Ocean Park Conservation Foundation Hong Kong will hold a midterm seminar for the participating students to share their experience in holding the educational activity. The details of the activity are as follows:

Date	:	29 th April 2023 (Saturday)
Venue	:	Herbalgy Lecture Theatre of City University of Hong Kong (BOC-LT-401)
Gathering time:	:	12:00 noon
Gathering venue	:	Yuen Long MTR station
Dismissal time:	:	5:30 pm
Dismissal venue	:	Yuen Long MTR station
Transportation fee	:	Students should pay for their own fare

Please return the signed reply slip to Mr. Lam Ka Jin on 24th April 2023 (Monday). Please feel free to contact Mr. Lam Ka Jin on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.